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Schriftelijke vragen aan het college over de raadsinformatiebrief van 26 

maart 2024 proces nieuwbouw Julianaschool 

 

Betreft de definitieve locatie van de nieuwbouw is nog geen locatie keuze 

gemaakt. De locaties die tot nu toe zijn overwogen,  de Sportlaan en of 

Rivierweg worden door dit college als meest kansrijke locaties benoemd.  

 
 

 

Ondanks de vele verzoeken in diversen bijeenkomsten, B&A sessies en 

raadsvergadering heeft Stem-Lokaal verzocht om de locatie de Omloop ook als 

kansrijke optie te onderzoeken. Eerdere negatieve antwoorden hierop waren: 

- Minder woningen (College). 

Met het plan van BPD/vd Vorm wordt ruimschoots voldaan aan de benodigde 

300 woningen (Stem-Lokaal). 

- Ruimere planning en duurder (College). 

Dit antwoord is niet onderbouwd en lijkt op natte vingerwerk; het kan zelfs 

goedkoper want er zijn geen tijdelijke voorzieningen nodig (Stem-Lokaal). 

- Locatie sport te ver van schoolgebouw College). 

De sportfaciliteiten liggen om de hoek en de gymzaal bij de Sportlaan is op 

loopafstand (Stem-Lokaal). 

 

 

 

Onze vragen zijn de volgende: 

 

Waarom geeft het college geen gehoor aan het onderzoeken van de locatie 

Omloop?  

 

Waarom gaat het college nu ineens onderzoeken of er mogelijkheden zijn voor 

renovatie van de Julianastraat en Sportlaan?   

 

 


